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       P R O C E S  -  V E R B A L 

             Încheiat azi 13.03.2009, cu ocazia şedinţei Extraordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  

realizându-se în conformitate cu art.46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice 

Locale modificată prin Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 15. 

 Dl Torok Ferencz în calitate de preşedinte de şedinţă supune aprobării introducerea a 

încă 2 proiecte de hotărâre, privind aprobarea delegării unei persoane pentru depunerea cererii 

pentru subvenţie la APIA, respectiv plata cotei părţi din Patrimoniul Iniţial al Asociaţiei de 

Dezvoltare Regională – Microregiunea Huedin, porpunere aprobată în unanimitate. 

Dl, Torok Ferencz prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie 

publică,  privind delegarea d.lui ing. Paşcalău Iosif pentru depunerea cererii de acordare a 

subvenţiei pe anul 2009 la APIA.Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în 

unanimitate. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre  privind aprobarea 

sumei de 750 lei , cota care revine Consiliului Local Huedin în Asociaţia de Dezvoltare 

Regională - Microregiunea Huedin. 

 Dl Torok Ferencz prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de  urbanism privind  

aprobarea acordării terenului către Agentia Nationala de Locuinte,  situat pe str.  Aleea 1 Mai 

f.n., care face obiectul proiectului construirii de locuinţe pentru tineri. 

Dl Primar prezintă situaţia programelor şi investiţiilor demarate de la începutul 

mandatului, proiecte care vizează şi construirea prin A.N.L a 54 apartamente în oraşul Huedin, 

destinate închirierii pentru tineri. Arată de asemenea că a avut discuţii cu foştii proprietari ai 

acestor amplasamente – str. Aleea 1 mai, urmând ca după verificări să se încheie un portocol 

cu aceste persoane, încercându-se găsirea unor posibilităţi de compensare a persoanelor 

îndreptăţite. 

Dl. Farkaş Marius  arată că există 2 extrase C.F pentru acest amplasament 

care certifică porprietatea Statului Român, litigiile pentru aceste terenuri urmând să fie 

soluţionate pe cale amiabilă. 

 Dl. Toadere Ioan  apreciază punctul de vedere al d.lui Primar,  argumentând 

necesitatea demarării acestui proiect de construire locuinţe cât şi încheierea unei înţelegeri cu 

foştii proprietari.  

Dl. Buzas Pal în calitate de moştenitor al unui teren din această zonă, este de părere că 

trebuie întradevăr realizat ceva pentru oraş,  fiind de acord cu construirea de locuinţe pe acest 

amplasament, solicitând ca foştii proprietari ai acestor terenuri să fie despăgubiţi. 

Dl. Tonca Ioan  consideră că trebuie să se realizeze această investiţie  chiar dacă unele 

persoane trebuie să renunţe, însă trebuind despăgubiţi foştii proprietari. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 14 voturi pentru şi o abţinere dl. 

Torok Ferencz care- şi argumentează opţiunea de vot considerând că nu se poate adopta o 

hotărâre ce vizează un teren în litigiu. 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a 

încheiat prezentul proces verbal.     

 

                    Preşedinte de şedintă,                                                   Secretar,  

                     prof. Torok Ferencz                                                   Cozea Dan 


